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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

dr. Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére
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Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § . alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani dr. Matolcsy György a gazdaságpolitikáért, ezen belül a belgazdaságért felel ős
Nemzetgazdasági Miniszter Úrhoz :

„Hogyan tovább a béren kívüli juttatások terén?”
címmel

Az elvárt bérkompenzációval kapcsolatos parlamenti vita ismét előtérbe állította a béren
kívüli juttatások kérdését. Több munkáltató szorosan összeköti a bérekkel kapcsolatos
döntését a béren kívüli juttatások adóterheivel, a hozzájutás módjával, az adható össze g
mértékével és a felhasználhatóság kiterjedtségével . Az alacsony keresetű munkavállalókat
súlytó gazdaságpolitikai lépések sorozata felértékeli a munkahely által biztosított ne m
pénzbeli szolgáltatások, kedvezmények és szolgáltatások hozzáférhet őségét .
Az utóbbi időben lakossági fórumokon, civil szervezetekkel való találkozások alkalmáva l
sorra kapunk kérdéseket a „cafetéria” rendszerével kapcsolatosan, melyek megválaszolásár a
nincs kellő ismeretünk.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az MTI 2012 . február 19 . 10:38 as híradása szerint „A szolgáltatások teljes szabadságának
érvényesülését vizsgája az Európai Bizottság az újonnan bevezetett magyar étkezési jeggyel ,
az Erzsébet- utalvánnyal kapcsolatban.” Kérdéseink:

Milyen kérdéseket tett fel az Európa Bizottság a magyarországi cafetéri a
rendszerrel kapcsolatosan?
Mikorra készülnek el a kérdésekre a válaszok ?
Tervezi-e a minisztérium, hogy a válaszok elküldése el őtt konzultál az
érintetteket képvisel ő szakszervezetek és a szolgáltatók képviselő ivel .

Várjuk megtisztel ő válaszát

Budapest, 2012 . március .

Tisztelettel

Pál Béla
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Kiss Péter
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